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Použité zkratky :   ZML – Zastupitelstvo městyse Lysice 

                        RML – Rada městyse Lysice 

 

Zápis z 3. zasedání ZML ověřili paní Studýnková a pan Šulc a nevznesli připomínky. 

 

 

1. Zahájení: 

 

Jednání zahájil pan starosta Mgr. Pavel Dvořáček v 17:05 hodin.   

Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů ZML a jednání je tedy 

usnášeníschopné. 

 

Doplnění programu: 

 

Nový bod č. 7. Zpráva o provozu sběrného dvora 

 

Nový bod č. 8. Zpráva o bytovém hospodářství 

 

Nový bod č. 9. Poskytnutí návratné finanční výpomoci z rozpočtu městyse pro DSO 

Technické služby Malá Haná 

 

Nový bod č. 10. Dohoda o úhradě podílu na akci „Systém odděleného sběru materiálově 

využitelných odpadů“ 

 

Nový bod č. 11. Výkup pozemku parc. č. 2899/48 a části pozemků 2899/11, 2899/12, 

2899/13, 2899/14 v k.ú. Lysice. 

 

Ostatní body se posouvají. 

   

 

 

      Hlasování o programu, zapisovatelce a ověřovatelích zápisu:  11 přítomných pro. 

  

 

      V 17:10 hodin se dostavil p. Vala – počet přítomných 12. 

 Zápis z jednání ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE LYSICE 
Pořadové číslo ZM Lysice: 4. Datum konání: 24. dubna 2019     

Zápis provedl(a): Alena Kyrczová Začátek jednání: 17:00 hodin 

Místo konání: zased. místnost ÚM Konec jednání:              18:35 hodin  

Přítomni: Dvořáček, Fojt, Horňanský, Kratochvil, Mynář, Němec, 

Studýnková, Šrámek, Šulc, Tejkal, Tejkalová, Vala 

Omluveni: Horáková, Koláček, Olejníček 

Neomluveni:  

Ověřovatelé: Šulc, Tejkal 

Zápis vyhotoven dne :  29.04.2019                                             Č.j.  1192/2019/ÚM 
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2.   Zpráva starosty o činnosti Rady a dění v městysi – Mgr. Dvořáček      

      Diskuze:  

      Bc. Šulc – Kdy budou na kluzišti ty velorexy? 

      Odp. Mgr. Dvořáček – Budou tam 4. května, nebudou mít přístup do budovy, budou  

      opravdu využívat jen plochu kluziště, budou tam mít nějaké stanoviště.  

      p. Mynář – Budou najíždět na plochu kluziště? 

      Odp. Mgr. Dvořáček – Ne, nebudou. I když by mohli, ničemu by to nevadilo, únosnost to  

       má dostatečnou, ale budou parkovat před kluzištěm. 

        

      Usnesení: ZML schvaluje zprávu starosty o činnosti rady a dění v městysi dle 

      předloženého materiálu. 

 

 

      Hlasování:   Pro …12.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

 

3.   Rozpočtové opatření č. 2/2019 – Mgr. Kratochvil 

 

       Diskuze: 0 

 

       Usnesení: ZML schvaluje Rozpočtové opatření č. 2/2019 dle předloženého materiálu. 

 

       Hlasování:   Pro …..12........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

 

 

  4.  Hospodaření městyse 1-3/2019 – Mgr. Kratochvil 

 

       Diskuze:   

       p. Mynář – Chtěl bych se zeptat na tu daň z hazardních her. To tady ještě někde funguje?  

       Mgr. Kratochvil – Ne, je to vybraná daň za celou republiku přepočtena na obce. 

                    

       Usnesení: ZML schvaluje Hospodaření městyse 1-3/2019 dle předloženého materiálu. 

 

 

       Hlasování:   Pro …12.........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0....... 
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5.   Concentus Moraviae 2019 – Mgr. Dvořáček  

 

     Diskuze:     

     Mgr. Dvořáček – Zítra proběhne informační schůzka, letos bude zahajovací koncert  

1.6.2019 v Lysicích podle počasí buď na zámku na nádvoří, nebo v kostele, bude to veliká  

akce, v Lysicích bude spousta aut a návštěvníků. Jsem zvědavý, jak se nám to všechno 

podaří zorganizovat, budeme potřebovat na pomoc hasiče, co se týče organizace 

parkování a na nesení praporů. Bude probíhat slavnostní vlajkosláva. Všichni zastupitelé 

jste samozřejmě srdečně zvaní, dostanete zvací dopis. Poté proběhne raut, měl by být na 

zámku, asi pro 150 lidí, víte, jak zámek vypadá, nevím, jak se to tam vejde. Asi bude 

otevřeno celé první patro.  

      

     Ing. Tejkal – Kolik se tak předpokládá návštěvníků?  

     Odp. Mgr. Dvořáček – Na ten zahajovací koncert chodí tak 300 lidí.  

     Mgr. Studýnková – Co sala terena? Tam se to nedá udělat? 

     Odp. Mgr. Dvořáček – Myslím si, že je to na takovou akci malé.  

     Mgr. Studýnková – Už jsem viděla na zámku akci, která probíhala přes obě jídelny a        

     velký sál, tak to se tam vejde. 

     Mgr. Dvořáček – Zítra máme ještě schůzku v kostele, jdeme se tam podívat. Protože pokud  

     bude pršet, muselo by to být tam. Jsem zvědavý, jak to z organizačního hlediska  

     zvládneme, mají představu, že do kostele dáme nějaké židle navíc. Ale v kostele je  

     středová ulička relativně úzká, jestli se tam z každé strany vejde jedna židle navíc, budeme  

     rádi. Lavic v jedné řadě je tam zhruba 20.   

     Bc. Šulc – jak jsme se minule bavili o vánočním koncertu v kostele, tak v kostele je  

     kapacita tak 160 – 170 lidí.  

     Mgr. Tejkalová – Jaký koncert to bude? Už se to ví?  

     Mgr. Dvořáček – Nevím přesně, nějaké kvarteto. Spíš něco komornějšího.  

     p. Vala – V kolik hodin to bude?  

     Mgr. Dvořáček – Začíná to v 19 hodin.  

     Mgr. Studýnková – A co to udělat v kině?  

     Mgr. Dvořáček – to nejde, je to každým rokem náročnější, nejde to udělat v kině.  

     Bc. Šulc – Kolik koncertů v rámci festivalu tak bývá?  

     Mgr. Dvořáček – asi tak 20, je to během celého června. Pořádajících měst přibývá.  

     Pokusíme se udělat vše, co bude v našich silách, věřím, že to zvládneme.  

     Druhý koncert pak bude v Lysicích 14.6.2019. 

 

 

 

     Usnesení: ZML bere na vědomí informaci o koncertech Concentus Moraviae v roce  

     2019. 

 

     Hlasování:   Pro …12........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0....... 

 

 

 

 

  

 6.  Hospodaření v lesích městyse – Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze : 0 
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      Usnesení : ZML bere na vědomí informace o hospodaření v lesích městyse dle  

      předloženého materiálu.  

 

 

      Hlasování:   Pro ….12........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

7.  Zpráva o provozu sběrného dvora – Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze :  

      Mgr. Dvořáček – Děkuji panu Fojtovi za velmi pěkně zpracovanou zprávu a pracovníkům 

sběrného dvora a vzorné starání o sběrný dvůr, zejména zpracování bioodpadu. Lidé 

kontejnerů hodně využívají, je to daleko lepší, než aby listí a trávu pálili.  

      Mgr. Studýnková – V připomínkách od občanů byla i připomínka na provozní dobu 

sběrného dvora. Nešla by prodloužit? Středa odpoledne je pro většinu lidí k ničemu.  

      Mgr. Dvořáček – Připomínku jsem zaznamenal, já to chápu, ale na druhou stanu provoz 

sběrného dvora zajišťují zaměstnaní lidé ve svém volném čase.  

      p. Němec – Je to tak, máme toho plné zuby, je toho hrozně moc.  

      Mgr. Kratochvil – Myslím si, že není problém si udělat v sobotu dopoledne čas a do 

sběrného dvora zajet.  

      Mgr. Studýnková – Tak aspoň v sobotu provozní dobu prodloužit? Jsou tam fronty.  

      Mgr. Kratochvil – Je to o zvolení času, kdy do sběrného dvora člověk pojede. Hned ráno 

jedou všichni a jsou tam fronty, ale třeba o chvíli později tam není nikdo. Je to nárazové.  

      Mgr. Studýnková – Dá se předpokládat, že se to změní, až se změní systém svozu 

odpadů?  

      Mgr. Dvořáček – Tak hlavně by mělo ubýt směsného objemného odpadu a plastů, protože 

to každý bude mít doma. Taková je teorie. Jaká bude praxe, se uvidí.  

      p. Němec – Myslím, že sběrný dvůr budou lidi využívat i nadále, např. velký obal od 

televize nebo něčeho podobného se nevejde do popelnice.  

      Bc. Šulc – Domnívám se, že nikdo odpad zpět domů ze sběrného dvora nevezl, v dnešní 

době se čeká u lékaře, čeká se na autobus, čeká se všude, nemyslím si, že by měli být na 

sběrném dvoře další zaměstnanci navíc. 

      p. Němec – A je trvale umístěn kontejner před sběrným dvorem, můžou odpad dát i tam, 

když je sběrný dvůr uzavřen. I když je s tím potom víc práce. 

      p. Mynář – Ale zase je to lepší, když vysypou nepořádek před bránu, než aby to vyvezli 

někam do příkopu.  

      Bc. Šulc – Ještě se chci zeptat, jak je pan Fotj schopný vyselektovat, kolik která obec do 

sběrného dvora odpadu dovezla?  

      p. Němec – Tak lysické lidi známe a cizí lidé se prokazují kartičkou, kterou dostanou a 

kterou se prokáží, že jsou z obcí, které mají povoleno do sběrného dvora odpad vozit.   

        

 

      Usnesení : ZML bere na vědomí Zprávu o provozu sběrného dvora dle  

      předloženého materiálu.  

 

 

      Hlasování:   Pro ….12........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 
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8.  Zpráva o bytovém hospodářství – Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze :  

      Mgr. Dvořáček – Myslím si, že můžu říct, že po volbách se s novou předsedkyní se práce 

bytové komise výrazně zkvalitnila, za což jí děkujeme.   

      

      Usnesení : ZML bere na vědomí Zprávu o bytovém hospodářství dle  

      předloženého materiálu.  

 

 

      Hlasování:   Pro ….11........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...1.... 

 

 

 

 

 

9.  Poskytnutí návratné finanční výpomoci z rozpočtu městyse pro DSO TS Malá Haná  

     – Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze :  

      Mgr. Dvořáček – Jde o to, že nás dobrovolný svazek obcí, do kterého jsme vstoupili na 

konci loňského roku, požádal o předfinancování projektu systému odděleného sběru 

materiálově využitelných odpadů, než bude ze strany Státního fondu životního prostředí 

proplacena dotace. Účelu bude dosaženo 31.12.2019. Dotace bude proplacena až po 

splnění všech monitorovacích zpráv a žádosti o platby. Z tohoto důvodu žádají o částku  

      131.879,-Kč. Je to návratná finanční výpomoc – vrátí se po vyúčtování dotace. Je to podle 

počtu obyvatel. Nebylo by možné nakoupit techniku atd.  

      Bc. Šulc – Já bych to chápal v momentě, kdy by nám sváželi. Zatím nám nesváží, tak 

tomu nerozumím, proč je to rozpočítané i na nás.  

      Mgr. Dvořáček – Přímo to s tím nesouvisí, ve svazku jsme, nakupují techniku na auta, 

vztahuje se to i na nás, peníze se nám vrátí. Nemá to přímou souvislost s tím, jestli nám 

sváží nebo ne. 

      Mgr. Studýnková – A ve svazku už jsme? 

      Mgr. Dvořáček – Ano, ve svazku jsme od ledna. V polovině roku dáme výpověď SUEZu,  

      výpovědní lhůta poběží do konce roku a od 1.1.2020 nás bude svážet TS Malá Haná.  

      Ing. Tejkal – Je nějak ošetřeno, kdyby spolek krachnul?  

      Mgr. Dvořáček – Ano, nějak ošetřeno to je. Riziko tu je vždycky.  

      Bc. Šulc  - S ohledem na to, že tam ta závazná garance neexistuje, že se to přes ten dotační 

grant vrátí, tak nevím. Víme, že se ta dotace dostala? 

      Mgr. Dvořáček – Ta dotace je jistá, je přiklepnutá.  Je to jen výpomoc. Je dam dalších 24 

obcí. Jsme spoluvlastníkem.  

      p. Mynář – Vrátí hotovost nebo se to bude odečítat v rámci vyvážení? 

      Mgr. Dvořáček – je to návratná finanční výpomoc. Vrátí peníze.  

 

       

      Usnesení : ZML schvaluje poskytnutí návratné finanční výpomoci z rozpočtu městyse 

Lysic, a to pro DSO TS Malá Haná ve výši 131.879,68 Kč.  

 

 

      Hlasování:   Pro ….10........  Proti ......1.......... Zdrželi se ...1... 
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10.  Dohoda o úhradě podílu na akci Systém odděleného sběru materiálově využitelných  

       odpadů – Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze :  

 

      Mgr. Dvořáček – Je to něco podobného jako minulý bod, tady je dokonce dohoda, jde o 

spoluúčast na dotaci. Předmětem této dohody je úhrada finančního podílu, který poskytuje 

poskytovatel příjemci na akci Systém odděleného sběru materiálově využitelných odpadů, 

financování nákladů na provedení činnosti, obě smluvní strany se dohodly, že 

poskytovatel uhradí příjemci finanční podíl v celkové výši 23.272,- Kč. Je to spoluúčast 

obce na to, až nám budou odpady svážet, zbytek jde z dotace. Je to na evidenční systém, 

na nějaký software a na Lysice vychází částka 128 tisíc Kč. Převážná část se uhradí 

z dotace, procentuálně k úhradě je částka 23.272.,- Kč. Na každé popelnici bude čip, který 

se bude při svážení načítat, proto je třeba pořídit tento software.  

      Mgr. Tejkalová – To je rozpočítáno nějak mezi všechny obce ve svazku? 

      Odp. Mgr. Dvořáček – Ano. Je to rozpočítáno na obce.  

      Bc. Šulc – Které obce jsou ve svazku?  

      Odp. Mgr. Dvořáček – Je to asi 25 obcí, zpaměti si je všechny nepamatuji. Probíhá 

jednání i s dalšími obcemi jako jsou Drnovice, Voděrady, snaží se rozšiřovat, mělo dojít 

nové auto, které koupili atd.  

      Bc. Šulc – Mrzí mě, že tohle paní Dočkalová nezmínila na tom prvotním jednání. Mohla 

se o tom zmínit, že budeme takto přispívat. A to že teda začnou svážet v rámci Lysic od  

1.1.2020, to je hotová věc? 

      Odp. Mgr. Dvořáček – Hotová věc to ještě není, ještě musíme dát výpověď SUEZu. 

      Bc. Šulc – A SUEZ už nějak reagoval?  

      Mgr. Kratochvil – Nejbližší termín, kdy výpověď můžeme dát, je teď v pololetí. Do konce 

června. Takže teoreticky od nás ještě teď nepotřebují vědět, že chceme odejít.  

      Mgr. Kratochvil – Když výpověď podáme do konce června v pořádku, tak po půlroce 

můžeme odejít a nenadělají vůbec nic. Když bylo výběrové řízení na firmu, která nám 

bude odpady svážet, tak SUEZ nasadil ještě vyšší ceny, než platíme za svoz v současné 

době. Proto jsme řekli, že takto ne a vstoupili jsme do svazku. Postoj SUEZu se mi nelíbí.  

      Mgr. Dvořáček – Nepodepsali jsme SUEZu navýšení ceny v roce 2019, regionální 

manažer ví, proč jsme to nepodepsali, že budeme podávat výpověď. Když budeme ve 

spolku, nebude to levnější, ale jde o tu ideologickou záležitost, že to není nadnárodní 

koncern a taky jde hlavně o to, že mají snahu recyklovat, dělat tříděný odpad atd.  

      Mgr. Kratochvil – Vydělá se na tom tím, že nebudeme platit SUEZu víc za to, že všechen 

odpad bude vozit do spalovny a spalovny hodlají nasadit vysoké ceny. Ve spolku se bude 

víc třídit, tím pádem do spalovny vozit méně směsného odpadu, nemělo by to být 

nákladově tak vysoké.  

      Mgr. Dvořáček – Teorie je taková, že až se skládkování zpoplatní zásadně víc, původně 

měl být od roku 2024 dokonce úplný zákaz skládkování, to asi úplně nenastane, ale určitě 

se skládkování bude zdražovat, protože zájmem státu nebo vůbec unie je, aby se 

neskládkovalo vůbec. Jejich zájmem je, aby se spalovalo, recyklovalo nebo se odpad řešil 

jiným způsobem. Tak teorie je taková, že by mělo ubýt komunálního odpadu ke 

skládkování díky vyšší míře třídění. SUEZ tuhle snahu nemá, zato svazek ano, alespoň 

tím, že dají do domácností popelnice na třídění odpadu. Netvrdím, že je to samospasitelné, 

ale je to asi nejlepší, co zatím kde kdo vymyslel.  

      Bc. Šulc – My jsme nějak vázáni vůči vystoupení z toho svazku? 

      Mgr. Dvořáček – Nějaký mechanismus je tam určitě. Je tam nějaký proces, ale vystoupit 

lze.  
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      Bc. Šulc – Jaké bude v reálu řešení předání těch popelnic? Pokud to bude od 1.1., tak na 

Vánoce dostaneme popelnice?  

      Mgr. Dvořáček – To ne, jsem na to sám zvědavý. Musí se to nějak zúřadovat, zatím 

nevím, sami zatím nabírají zkušenosti. Nebude to tak, že by se popelnice jen rozdaly. 

Budou se předávat individuálně, protože každá popelnice se bude muset dát na 

konkrétního člověka, budou se čipovat, na to bude zařízení asi za 60 tisíc Kč, jsem sám 

zvědavý, jak tohle proběhne.  

      p. Němec – V Opatovicích už tento systém funguje? Už tam mají popelnice? 

      Mgr. Dvořáček – Ano, funguje. Popelnice mají dostávat teď někdy, takže zkušenost s tím 

zatím nemají.  

      p. Vala – Jak se bude řešit sběrný dvůr? My budeme mít svozovou firmu Malou Hanou, 

ale v okolí bude dál svážet SUEZ. Tak jak to bude se sběrným dvorem? 

      Mgr. Dvořáček – Sběrný dvůr bude svážet taky TS Malá Haná.  

      p. Vala – Myslím to tak, že my budeme třídit jako blázni, ale lidé v okolí třídit nebudou a 

budou nám to vozit do sběrného dvora.  

      p. Němec – Tak obce, co s námi mají smlouvu, to budou vozit do sběrného dvora.  

      p. Šrámek – A samozřejmě budou platit víc.  

      Ing. Horňanský – Odpad, který sem doveze někdo např. z Kunic, i když v Kunicích mají 

smlouvu se SUEZem, tak tím, že mají s námi smlouvu a odpad přivezou sem, tak odpad 

odveze TS Malá Haná bez rozdílu cen. Obec Kunice bude platit dál, tak jak platí teď.  

      Ti lidé za odvoz odpadu platí.  

      p. Vala – Myslel jsem, že by bylo dobré, aby se Malá Haná kolem Lysic rozšířila.  

      Mgr. Dvořáček – Tak oni na tom pracují, už jednají s Drnovicemi, Voděrady, 

s Letovicemi. Zatím jsme tady první, snaha rozšířit se, tady je.  

      Mgr. Studýnková – Tak teď to budeme muset vysvětlit lidem.  

      Mgr. Dvořáček – Do zpravodaje jsem to už psal.  

      Mgr. Studýnková – Tak podle reakcí si ho nikdo nepřečetl.  

      Mgr. Kratochvil – Jak jinak už chceš lidi s tímto seznámit. Je to na stránkách, na 

facebooku, ve zpravodaji, co chceš víc?  

 

 

      Usnesení : ZML schvaluje uzavření Dohody o úhradě podílu na systém odděleného sběru 

materiálově využitelných odpadů mezi městysem Lysice a DSO TS Malá Haná o úhradě 

finančního podílu ve výši 23.272,88 Kč.  

 

 

      Hlasování:   Pro ….10........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...2... 

 

 

 

 

 

11.  Výkup pozemků p.č. 2899/48, a části pozemků p.č. 2899/11, 2899/12, 2899/13 a  

       2899/14  – Mgr. Dvořáček 

 

      Diskuze :  

      Mgr. Dvořáček – Už na pracovním zasedání jsem říkal, že padělíčky, jak jsou pod novou 

autobusovou zastávkou na Brněnské, tak že paní Bělušová si rozmyslela, že pozemek 

nechce odprodat, ale vyměnit. Tím nám narušila celý geometrický plán, který jsme museli 

nechat předělat, a pozemky se přečíslovaly.  
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Usnesení : ZML schvaluje koupi pozemku nově vzniklého na základě geometrického plánu č. 

1343-35/2019 z pozemku parc. č. 2899/10, a to pozemku parc. č. 2899/48 – zahrada o výměře 

32 m2 v obci a k.ú. Lysice od paní Ing. Danušky Bělušové, nar. 06.04.1945, trvale bytem 

Oulehla 456, 679 71 Lysice za cenu v místě a čase obvyklou ve výši 1 920,- Kč.  

 

 

ZML schvaluje koupi dílu „b“ o výměře 33 m2  odděleného geometrickým plánem č. 1343-

35/2019 z pozemku parc. č. 2899/11 v obci a k.ú. Lysice od pana Františka Odehnala, nar. 

21.11.1950, trvale bytem nám. Osvobození 47, 679 71 Lysice za cenu v místě a čase 

obvyklou ve výši 1 980,- Kč.  

 

 

ZML schvaluje koupi dílu „c“ o výměře 64 m2  odděleného geometrickým plánem č. 1343-

35/2019 z pozemku parc. č. 2899/12 v obci a k.ú. Lysice od paní Ludmily Koláčkové, nar. 

05.11.1948, trvale bytem nám. Osvobození 149, 679 71 Lysice za cenu v místě a čase 

obvyklou ve výši 3 840,- Kč. 

 

 

ZML schvaluje koupi dílu „d“ o výměře 39 m2 odděleného geometrickým plánem č. 1343-

35/2019 z pozemku parc. č. 2899/13 v obci a k.ú. Lysice od pana Oldřicha Holcnera, nar. 

08.02.1950, trvale bytem Oulehla 481, 679 71 Lysice za cenu v místě a čase obvyklou ve výši 

9 180,- Kč.  

 

 

ZML schvaluje koupi dílu „e“ o výměře 46 m2  odděleného geometrickým plánem č. 1343-

35/2019 z pozemku parc. č. 2899/14 v obci a k.ú. Lysice od Veroniky Koch Ondrové, nar. 

31.03.1982, trvale bytem Za Lidokovem 286, 679 72 Kunštát, pana Vladimíra Ondry, nar. 

29.05.1984 a paní Věry Ondrové, nar. 21.01.1962, trvale bytem nám. Osvobození 50, 679 71 

Lysice za cenu v místě a čase obvyklou ve výši 2 760,- Kč. 

 

 

ZML pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

 

 

Hlasování:   Pro ….12........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

12. Diskuze:  

Mgr. Dvořáček – Chtěl bych informovat o tom, že dnes přišlo rozhodnutí KÚ JMK, odboru 

životního prostředí, které nám povoluje kácet v oboře. Povoluje se pokácení dřevin v letním 

kině, to jsou nějaké borovice douglasky. Dále se povoluje asi 22 stromů ve stromořadí za 

zámkem a ve stromořadí u školy. Během dvou týdnů paní Išová stromy červeně označí, kácet 

to můžeme až v měsících září a říjnu, abychom neublížili nějakým broukům a netopýrům, a 

následně musíme vysadit minimálně 15 kusů lípy srdčité.  

Mgr. Studýnková – A viděl ty stromy někdo?  

p. Němec – Když se mezi vzrostlé stromy vysadí nové, tak stejně neporostou. 

Mgr. Dvořáček – Je pravda, že to není souvislý úsek, ale já jsem o tom, bohužel, nerozhodl.   
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Mgr. Dvořáček – Bohužel opravdu se nedá naráz vykácet padesátimetrový souvislý úsek,  

musíme se to pokusit obnovit tak, jak to jde. Je pravda, že stromy jsou shnilé. Mohli jste to 

vidět teď na té větvi, co se ulomila dole u tenisového kurtu.  

Mgr. Studýnková – Byla jsem v lese a tam měli cedulky vstup do lesa na vlastní nebezpečí, 

nebezpečí pádu stromu. Bylo to v Litovelském Pomoraví. Nemůžeme taky něco takového 

rozvěsit?  

Mgr. Dvořáček – Tak dát to tam můžeme, otázka je jestli by nám to pak u soudu pomohlo. 

Myslím si, že se v rámci možností snažíme konat. Táhne se to dlouho. Ve stromech jsou 

bezpečnostní vazby, stromy se ořezávaly, do obory už se investovaly statisíce.  

 

Bc. Šulc – Měl bych dotaz ohledně praktického lékaře. Je nějaký posun? Je nějaký 

předpoklad, kdy by doktor mohl ordinovat? 

Mgr. Dvořáček – Na ordinaci se usilovně pracuje, dělá se nová podlaha, příští týden se 

vymaluje. Do výběrového řízení se přihlásily dvě firmy, ordinaci bude provozovat firma 

Všeobecný lékař s.r.o., fungovat by měli od konce května, nejpozději od začátku června.  

Mgr. Studýnková – Bude tu jeden doktor nebo se budou střídat?  

Mgr. Dvořáček – To přesně nevím, ale mám pocit, že říkali, že by tu byl stabilně jeden 

doktor. Nemáme na výběr. Budeme rádi, že se nám ordinaci podaří obsadit.  

Mgr. Studýnková – A s vodou to vypadá pořád špatně? 

Mgr. Dvořáček – Ano, je pořád sucho, neprší. Vrt u hřbitova se bude dělat prvních čtrnáct dní 

v červnu, takže koupaliště musíme napustit do té doby. Potom se musí přepojit ten vrt, než se 

opraví ten u hřbitova. 

Mgr. Studýnková – Nepamatujete si, jestli o tom mluvili pánové z vodárenské, ale prý údajně 

dochází k obrovským ztrátám vody v potrubí. My máme potrubí v pořádku? U nás se to 

neděje? 

Mgr. Dvořáček - Přirozená ztráta vody v potrubí je 5 až 7 procent. Lysice na tom jsou dobře, 

žádné veliké ztráty tady nejsou.  

Mgr. Studýnková – Věříme spoluobčanům, že si nenapustí bazény? Vím, že některé obce to 

řeší tak, že si lidé přijdou pro povolení a obec povolí denně dvěma lidem napouštět bazén, aby 

se to rozložilo víc v čase.  

Mgr. Dvořáček – Pokud mají lidé alespoň trochu rozumu, budou bazén napouštět na 

několikrát. Nebo třeba v noci, kdy není takový odběr. Je to neovlivnitelné.  

Bc. Šulc – Díval jsem se na satelitní snímek, že v Lysicích je přes sto bazénů.  

Mgr. Kratochvil – Spousta lidí má ale bazén napuštěný celoročně.  

Mgr. Studýnková – Co můžeme vlastně dělat, když někdo poruší ten zákaz? Nic? Apelovat na 

jeho lepší já, že. Není to přestupek, nic? 

Mgr. Dvořáček – Slyšel jsem historku, že v Žerůtkách nějaký člověk napouštěl bazén, 

vycucnul celý rezervoár, tak ho vodárenská navezla cisternou, a jak začala voda téct, tak 

dotyčný pokračoval v napouštění bazénu. Prostě jsou lidi a lidi.  

Mgr. Studýnková – Jak jsi posílal hromadný email, kolika lidem to došlo?  

Mgr. Dvořáček – Přibližně 150 lidem.  

Bc. Šulc – Jaký informační email?  

Mgr. Dvořáček – Šlo o informační email ohledně deratizace. Dojít měl všem lidem, kteří jsou 

zapojeni do systému mobilního rozhlasu a mají zadanou i emailovou adresu. Mně osobně to 

přišlo do hromadných emailů. Je to součástí systému a je to zdarma.  

Bc. Šulc – Kolik lidí je zapojeno do mobilního rozhlasu? 

Mgr. Dvořáček – Kolem 270. 

p. Vala – Chtěl bych se zeptat, jak vyrostla zastávka na ulici Brněnská na druhé straně, to bylo 

v projektu nebo je to navíc? 
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Mgr. Dvořáček – Ano, to je navíc. Není to ani na obecním pozemku, tam nás pustila paní Jana 

Štěpánková na svůj pozemek.  

  

 

 

 

 

 

13. Závěr : 

 

      

     Jednání bylo ukončeno v 18:35 hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         

 

Ověřovatelé:             .............................................. dne ........................................... 

 

          .............................................. dne ........................................... 

 

 

 

Starosta:                    .............................................. dne ........................................... 

 
 


